
KLASSOMBUDSMÖTE	2016-09-26	
	
Närvarande:	Pia	Eliasson	(ordf.	och	klassombud	åk	2),	Tone	Gellerstedt	(klassombud	åk	1),	Anna	P.	
Fredlund	(kassör	och	klassombud	åk	1),	Michal	Górny	(sekr.	och	klassombud	åk	3),	Fredrik	Janols	
(klassombud	åk	2),	Madelaine	Lagestrand	(ledamot),	Maria	Waldevik	(närvarande	från	och	med	§7,	
ledamot),	Anja		(klassombud	fsk)	

	

§	1	Mötets	öppnande	 	

Pia	öppnade	mötet.	Kort	presentationsrunda.		 	 	 	

§	2	Val	av	justerare	av	mötes	protokoll	

Justerare	blev	Tone	och	Madeleine.	 	 	

§	3	Val	av	sekreterare	

Sekreterare	Michał.	 	 	 	 	

§	4	Klassombud		

Styrelsemedlemmarna	presenterar	kort	föreningens	funktion	och	styrelsens	sammansättning.		

Kort	information	om	klassombudens	uppgifter.	Föreningen	ska	fungera	som	språkrör	för	
vårdnadshavare	och	länk	mellan	skola	och	hem,	där	styrelsen	samlar	klassombudens	synpunkter	och	
önskemål	och	framför	dem	till	skolledningen.	Inför	och	under	Bergadagen	koordinerar	styrelsen	det	
övergripande	arbetet	medan	klassombuden	förmedlar	informationen	vidare	till	vårdnadshavarna	i	
respektive	klass.		

Anja	önskar	få	senaste	nyhetsbrevet,	årsplaneringen	samt	inbetalningskort	för	vidareutskick	till	
föräldrarna.	Pia	mejlar.	
	

§	5	Presentation	av	nya	styrelsen	

Se	§1	och	§4.		

	

§	6	Presentation	av	och	diskussion	om	övergripande	planering	2016	

Information	om	detta	möte	samt	annat	material	om	föreningens	verksamhet	mejlades	av	lärarna	till	
föräldrar.	Det	är	fortfarande	lite	svårt	att	effektivt	nå	ut	till	alla	vårdnadshavare	på	Bergaskolan.	

	 	

§	7	Bergadagen	–			vad	gick	bra	och	vad	kan	förbättras	

Styrelsen	skall	försöka	genomföra	följande	ändringar	och	förbättringar	till	kommande	Bergadag:	



• Koordinator	behövs	på	plats	under	dagen,	för	att	vägleda	och	besvara	frågor.		
• Inventera	och	rensa	bland	priserna	som	blev	över	och	som	förvaras	i	skolans	skjul.	
• Revidera	instruktionerna	så	att	de	är	relevanta.	
• Kontrollera	med	skolan	att	de	är	villiga	ta	emot	överbliven	mat	och	fika.	
• Nycklar	skall	kontrolleras	omedelbart	vid	uthämtning	för	att	kontrollera	att	vi	kan	rutinerna	

med	larmning	av	lokalerna.		
• Kassarutinen	måste	anpassas	till	bankernas	kontantrutiner.	Det	är	hart	när	omöjligt	att	bli	av	

med	mynt.	Därför	ska	Swish	och	kuponger	istället	för	kontanter	användas	under	Bergadagen.	
Fram	till	maj	månad	kommer	kassören	Anna	använda	sitt	privata	konto	för	
swishinbetalningar,	om	vi	inte	hinner	koppla	föreningens	konto	till	unikt	telefonnummer.	
Under	Bergadagen	skall	särskilda	kuponger	säljas	för	att	användas	som	valuta.	

• Stationerna	borde	stå	närmare	varandra.	
• Barnen	var	aktiva	och	bör	få	fler	uppgifter	att	ansvara	för.	
• Bra	med	karta	över	området.	
• Noggrannare	koll	på	fikaförsäljningen	så	att	så	mycket	som	möjligt	av	inlämnat	fika	används.		
• Inventera	behoven	av	antalet	bord	till	varje	station;	antalet	bör	stå	med	i	instruktionerna.	
• Påminna	tidigt	om	datumet	för	Bergadagen.	

	

§	8	Ekonomi	och	medlemsantal	

I	dagsläget	har	föreningen	30	betalande	medlemmar.	Målsättningen	är	att	85	%	av	familjerna	ska	
vara	medlemmar.	

Tillgångarna	är	cirka	24	000	kr.	

Inbetalningskort	ska	bifogas	i	kommande	telefonkatalog.		

På	kommande	föreläsning	samt	på	Bergadagen	ska	det	finnas	möjlighet	att	betala	för	medlemskap	
genom	Swish.	

Anna	PF	ombeds	att	tillsammans	med	Anna	Attefall	undersöka	möjligheten	att	skaffa	Swish	till	
föreningens	konto.	Ett	förslag	är	att	använda	sig	av	kontantkort	och	därigenom	ha	ett	unikt	
telefonnummer	och	slippa	koppla	privata	uppgifter	till	föreningen.	Då	kan	swish-numret	dessutom	
förbli	detsamma	termin	efter	termin;	det	underlättar	framtida	medlemsinbetalningar.	

Styrelsen	kan	påminna	registrerade	medlemmar	per	mejl	om	att	förnya	medlemskapet.	I	samband	
med	det	uppmanas	styrelsen	att	klargöra	för	medlemmarna	att	personuppgifter	(namn,	adress,	
telefonnummer,	mejladress,	namn	på	barn,	m.m.)	kommer	sparas	i	en	databas,	enligt	PUL.		

Meddelanderutan	för	inbetalning	som	är	på	webbsidan,	samt	förtryckta	inbetalningskort,	bör	
uppmana	att	medlemmen	specificerar	vilket	läsår	och	klass	inbetalningen	avser.	

	

§	9	Övriga	frågor	Isbana,	trafiksäkerhet	

Föreningen	bör	starta	Facebook-grupp	eller	dylikt	för	smidigare	kommunikation	med	intresserade.	



Föreningen	vill	ha	bättre	koll	på	besöksstatistiken	på	hemsidan.	Michal	undersöker	om	det	går	att	
installera	trafikräknare	(t.	ex.	Google	analytics)	eller	om	webbhotellet	som	hemsidan	ligger	på	har	
egna	tillägg	som	kan	användas.	

Ärendet	om	trafiksäkerheten	och	belysningen	på	skolgården	–	en	blankett	behöver	fyllas	i	innan	vi	
går	vidare	med	ärendet	till	kommunen.	Pia	har	mejlat	ut	de	dokumenten	till	styrelsen	för	kännedom.		

Parkeringsförbudsskylten	på	Hagundagatan,	vid	Kvarnbogatan,	är	skymd	av	en	gren.	Pia	hör	efter	
med	rektorn	om	skolan	har	uppmärksammat	kommunen	på	problemet.	Det	går	bra	att	tillfälligt	
parkera	bilarna	på	tvärgatorna	eller	någon	av	parkeringarna	i	närheten.	Kyrkans	parkering	i	närheten	
finns	också.	Tone	tipsade	om	gående	skolbuss	(en	förälder	promenerar	med	flera	barn	till	skolan).	
Stoppförbud	tillsammans	med	en	målad	gul	rand	på	trottoaren	vore	bra	precis	utanför	skolan.	Detta	
skulle	öka	överblicken	för	såväl	de	fordon	som	barn	som	rör	sig	här.		

Barn	har	blivit	bestulna	på	cykel	och	sparkcykel	från	de	lägre	årskursernas	skolgård.	Cykeln	återfanns	
i	gångtunnel	i	närheten.	Skolan	har	redan	uppmanat	föräldrarna	att	se	till	att	låsa	cyklarna.		

Det	har	framkommit	kritik	mot	städningen	och	synpunkter	på	att	det	är	smutsigt	i	skolan.	Enklaste	
sättet	för	renare	strumpor	är	att	förespråka	inneskor.	

Översyn	av	lekplatsen	utanför	skolan	behövs.	Barn	har	slagit	sig	vid	lek	på	klätterställningen,	
eftersom	det	finns	hårt	packat	grus	under.	Varje	år	skall	”fallsanden”	på	lekplatserna	kontrolleras.	Pia	
kontaktar	Bengt	Trolle	på	kommunens	parkavdelning.	Protokoll	från	senaste	säkerhetsbesiktningen	
ska	finnas	i	skolan.	

Pia	driver	på	ärendet	om	skridskobana	på	Bergaskolan.	Det	kostar	ca	15	000	kr.	att	spola	och	
underhålla	en	sådan	bana	och	det	kan	finnas	medel	för	detta	hos	kommunen.		

Fritidsnämnden	har	en	investeringsplan	som	finns	tillgänglig	att	granska	med	budgeterade	
investeringar	i	lekplatser	och	olika	utbyggnationer.		

Det	finns	intresse	för	att	bygga	ut	lekplatsen	med	parkour-ställningar.	

Många	barn	har	aktiviteter	dagligen	på	Ekebyvallen.	Byggplanerna	för	Ekebyvallen	påverkar	skolans	
elever,	eftersom	många	barn	från	Berga	håller	till	där	på	fritiden.	

Årskurs	6	bakar	till	föreläsningen	den	24:e	oktober.	Möjligtvis	behöver	de	bli	påminda	om	det.	Ifall	de	
inte	kan	ordna	fika	får	BFF	göra	det.		

	

§	10	 Mötets	avslutande	

	 Pia	avslutade	mötet.	

	

	


